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1. Ordföranden välkomnar och inleder mötet 

2. Framtidsdagar 10 – 11 november 2018 
Vi beslutar att genomföra Framtidsdagar med hjälp av SISU den 10-11 november. Claes tar kontakt 
med Dan på SISU för mer information. Claes och Tina ser till att information om helgen och om 
möjlighet till anmälan kommuniceras ut till medlemmarna. Styrelsen kommer verka för bred 
representation från alla delar och kommittéer inom föreningen. Alla medlemmar bjuds in.  

3. Barn- och ungdomsläger MTB 
Styrelsen är positiv till initiativet att anordna ett barn- och ungdomsläger för MTB under hösten. 
Initiativtagarna väljer en helg som passar gruppen bäst. Föreningen står för kostnader för lägret 
(medel från inkomna LOK-stöd och träningsavgift kan nyttjas till detta). KM i MTB för barn och 
ungdomar kan arrangeras i samband med lägret.  

4. Beviljad ansökan om medel från Sparbanksstiftelsen Sjuhärad 
IK Trasten har blivit beviljade medel för bygge av MTB-banor för att stärka barn- och 
ungdomsverksamheten. Tina och Peter kommer att delta i utdelningsceremonin den 15 september.    

5. Diskussion om förslag till regler för Facebook-grupp 
Förslag till regler diskuterades. Tina återkommer med ett reviderat förslag via styrelsens Facebook-
grupp.  

6. Ansökan om investeringsbidrag inskickad till kommunen 
Claes och Henrik har tillsammans formulerat och skickat in en ansökan om investeringsbidrag för 
fortsatt renovering av Finnesbostugan (stora salen och omklädningsrummen). Offerter behöver tas 
fram och skickas in. Peter och Johan åtar sig att ta fram offerter för material respektive el.  

7. KM i MTB 
Peter åtar sig att arrangera KM i MTB för seniorer.  

8. Diskussion om våra organiserade träningar för cykel och löpning 
Johan återkopplade från genomfört möte i cykelkommittén. Diskussion fördes om mtb-träningen. 
Diskussion om möjlighet att köpa in spinningcyklar/trainers diskuterades. Tina återkopplade från 
genomfört möte i löparkommittén om planer för höstens träningar.   

9. Nästa möte 
Nästa möte är den 19 september kl. 18.30 i Finnesbostugan.  
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